
YE-902 万能油压压底机 Universal Hydraulic Sole Attaching Machine 

 

1． 本机器适于各种男女鞋的大底胶粘合和鞋跟的压合，可根据鞋型、鞋种设定调整压着时间及压着大小，压着均匀效果好，特别适用于女

式鞋的压合。 

2． 本机采用世界名牌液压件，密封件和电器元件，设计合理，性能优异，让新手更易操作。 

3． 女鞋可贴合任意高度的鞋跟，男鞋可贴合任意尺寸以特殊鞋头绞链式前压座及鞋跟腹墙刀，机械式控制，使男女鞋皆适用。 

4． 作业时宁静无噪音，利于改善工作环境，提高工作效率。 ] 

 

1. This machine is suitable for all kinds of soles attaching, high performance, and easy operation. 

2. Bar with hydraulic automatic balance system, no need to adjust the pressure on average, crimping the best. 

3. Quiet noise-free operations, which will help improve the working environment, improve work efficiency. 

4. Bar with hydraulic automatic balance system, no need to adjust the pressure on average, crimping the best. 

 

机械尺寸 Dimensions 重量 Weight 电压 Voltage 功率 Power 压力 Pressure 产量 Capacity 

800X1160X1920mm 850kg 380V 2HP 30kg/cm2 2500Pairs/8H 

 

 
 

 

 


